
 

Dotyczy: stworzenia bezpośredniego połączenia peronu stacji kolejowej Kraków Podgórze 
z kładką pieszą nad al. Powstańców Śląskich

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W nawiązaniu do licznych zgłoszeń mieszkańców Podgórza oraz obserwowanych trudności 
z dostępem do peronu stacji kolejowej Kraków Podgórze, zwracam się z uprzejmą prośbą 
o rozważenie stworzenia bezpośredniego połączenia istniejącej kładki pieszej nad al. Powstańców 
Śląskich (łączącej ulice Za Torem i Edwarda Dembowskiego) z peronem tej stacji kolej

Obecnie jedyne dojście do peronu Kraków Podgórze prowadzi od strony skrzyżowania ulic 
Wielickiej, Limanowskiego oraz Powstańców Wielkopolskich. W efekcie piesi muszą nadrabiać 
drogi, co w szczególny sposób dotyka mieszkańców, seniorów oraz osoby o og
mobilności. Bezpośrednie powiązanie kładki z peronem znacznie usprawniłoby przemieszczanie się 
pomiędzy osiedlem a stacją kolejową, a tym samym zachęciłoby do częstszego korzystania 
z transportu publicznego. 

Mając na uwadze, że stacja kolejowa p

1. Wystąpienie przez Miasto Kraków do właściwych jednostek PKP
wspólnego projektu stworzenia dojścia z kładki pieszej nad al. Powstańców Śląskich 
na peron stacji Kraków Podgórze.

2. Przeanalizowanie uwarunkowań technicznych i prawnych
takiego połączenia – z uwzględnieniem planów modernizacyjnych PKP na terenie stacji oraz 
standardów bezpieczeństwa ruchu kolejowego.

3. Rozważenie możliwości współfinansowania lub
i/lub z ewentualnych funduszy zewnętrznych (np. unijnych), celem przyspieszenia realizacji 
przedsięwzięcia. 

 

Kraków, dnia 0

 
Szanowny Pan  
Prezydent Miasta Krakowa
Aleksander Miszalski
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Kraków, dnia 04.03.2025 

Prezydent Miasta Krakowa 
Aleksander Miszalski  
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Jestem przekonany, że realizacja powyższego zadania będzie miała istotny wpływ na wygodę 
i bezpieczeństwo mieszkańców korzystających ze stacji Kraków Podgórze. Rozwiązanie to wpisuje 
się w politykę promowania transportu publicznego oraz zrównoważonej mobilności w naszym 
mieście. 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o poinformowanie mnie o stanowisku Pana Prezydenta o
podjętych działaniach w tej sprawie.

 

Z wyrazami szacunku, 

 
Rafał Zawiślak  
Radny Miasta Krakowa 
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